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Tisztelettel várom válaszát!
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Tisztelt Elnök Asszony!

„Ki áll-e Őn a kulturális tárca érdekeíért?" címmel a Házszabály 91 . 5-a alapján
kérdést kívánok benyújtani Hiller Istvánhoz, a Nemzeti Kulturális Örökség
Minisztériumának miniszteréhez .
A kérdésre a választ írásban kérem.

Tisztelt Miniszter Úr!
Miként bizonyára Ön előtt is ismeretes, az elmúlt napokban Bárándy Péter igazságügy-
miniszter megegyezett a kormányfővel a tárcáját érintő alapvető finanszírozási kérdéseket
illetően . Bárándy, az Ön kollégája úgy nyilatkozott : „Én nem tartom zsarolásnak, ha egy
kormánytag leszögezi, hogy a tevékenysége során milyen feltételekhez ragaszkodik .
Inkább azért kellene aggódni, hogy ritka az efféle kiállás ."
A 2004-es évben, reálértékben jelentősen csökkent a kulturális terület finanszírozása .

Kérdezem Miniszter úrtól :
1 . Kiállt-e, illetőleg kiáll-e a jövőben a kulturális tárca érdekeiért?
2 . Folytatott-e, illetőleg fog-e folytatni Bárándy Péterhez hasonló egyeztetést a

miniszterelnökével a fenti ügyben?
3 . Ha igen, milyen eredménnyel járt, illetőleg, milyen eredménnyel volna elégedett?
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